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序号 电压 转速 输入功率 静压 流量 序号 电压 转速 输入功率 静压 流量

1 11 
2 12 
3 13 
4 14 
5 15 
6 16 
7 17 
8 18 
9 19 
10 20 

No. V r/min W Pa m3/h No. V r/min W Pa m3/h

230 1261 239.6 682.3 0.0 
230 1257 609.1 617.7 2358.9 
230 1223 614.9 407.3 3752.0 
230 1230 613.7 351.8 4036.1 
230 1258 621.2 268.9 4491.9 
230 1257 588.0 200.5 4730.1 
230 1255 556.3 148.7 4860.2 
230 1258 524.1 99.2 5019.6 
230 1261 499.9 51.3 5188.9 
230 1256 466.0 0.6 5350.0 

230 1068 276.6 500.3 0.0 
230 1066 690.2 451.1 2161.4 
230 1068 759.1 314.5 3554.2 
230 1066 738.5 248.6 3880.7 
230 1068 704.4 199.5 4092.9 
230 1068 677.0 158.9 4289.4 
230 1069 640.7 118.7 4440.9 
230 1068 607.7 79.5 4594.8 
230 1067 568.3 39.7 4772.1 
230 1069 535.4 0.6 4928.7 







产 品 规 格 书

Product Specification 竺g
®

10.0警示与说和Warnings&lnst「uctions:
10.1本产品不适月于有月垦兢坏绝缘的气体或蒸汽的环境中；苤适月真有固烧混合气体和煤尘爆祚危检的煤矿井下；

Can not be used fa「 these places where have car『osive gas o「 steam exsiting. Can not be used in coal mine wells where the「e a伦

methane mixed gas and coal that may cause dust explosion hazard. 
10. 2产品内部使用球轴承，避免转千受到冲击， 不适月于有强烈冲击、振动的地方；

The bearings used are ball bea『ing. Please prevent the roto「 from strike and impact. Should be sto「edat and used for these places 
whe「e have no strong impact force and shock; 

10.3本产品请专业人员按规格书或接线图连接线路安装时确保凡机转动无卡滞现象；风机启动时，观察风机转向是否与标识 一 致；
Please do connections by p「ofessionals acco「ding to the wi「e diag「am o「 this product specification. Please check to make su「e the『e's
no blocking with the fan before installating; Please check the rotation of the fan to make sure it's 「unning the co「rect di「ection

10.4产品通皂时请勿接伯商压线路，防止蚀皂，要求月户风机设备可靠接地；
Please do not touch any of the high voltage line while the product is powered on. Custome『 fan unit should connect to ground well. 

10.5产品霄要通凡冷却，使月时请考虑周边通风条件，并捞止烫伤；
In o「de「 to cool down the moto「 part, please use this product under a well-ventilated condition and bewa「e of avoiding being scalded 
during ope「ation.

10.6产品运转时请勿靠近羡转部件，并防止异物进入内部；
Please keep away from rotating parts while the product is 「unning, and no exote「ic matte『 getting into inside of the p「oduct

10.7起动时电说过大会损坏皂机请防止电葛峰值超过 15A, 不超过5mS;
To p「event moto「 from damaging by ove「 starting cu『rent, the peak current can not exceed 15A, less than 5 mS; 

10.8防止冲击电压破坏产品，请采月VSP信号控斛凡机启停，请勿在电课线上采月继电屋或其它机械开关控制频繁启停；
In order to p『event the p「oduct f「om damage by the impact voltage, please use VSP to control fan start or stop 
Do not use 『elay o「 othe「 mechanical switch on the powe「 supply line to control fan start o「 stop f「equently;

10.9移动产品时请勿拉扯线束，避免线路断裂成绝缘受损；
In o「de「 to avoid the ci「cuit f「om b「eakdown and/o『 insulation from damage, please do not pull the wire harnesses while moving the 
product. 

10.10桉本规格书中的参数评价产品，若工作参数发生变更，请与本公司联系；
Please use this p「oduct unde『 the conditions specified on this specification, and please contact with us if you「 application is not in 
the applied conditions. 

10.11产品自购买之日起，质保期为壹年（具体以订货合同为准）；
The gua『antee time of ou「 fans is one (1) year usually(acco「dance to the cont「act o「de『)；

11.0其它 / OTHERS 

11.1本产品的知识产权属于本公司 在本产品的使月上不会发生专利争议问题；如果应月本产品形成有关新的产品成新方法成新的技术方
案造员的专利侵权，农公司不予保证；
We have intellectual rights on this product. We a「e not responsible fa「 any to「ta/patent disputes caused by using this product on 
othe「 p「oducts/technical solutions; 

11.2未经本公司许可不得将本产品规格书谚漏给其它任何第三方；
It should be assu「ed that this specification can not be 「evealed to any third pa「ty without the consent of our corporation. 

12.0特别提示：若未桉本规格书之要求和未桉警示与说朋所列情昴违规操作，由此引起的质量问题与事故白月户自行承担；
Attention: If custome「 didn't comply with the stipulations of this specification o「 the listed warnings and inst「uctions, custome「 should
unde「take the due obligation fa「 all the quality issues and accidents. 
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